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Davant l'actitud de l'Ajuntament en referència a l'arranjament dels carrers, limitant-se a escoltar 

les raons d'uns tècnics, dels quals, la seva honestedat posem en dubte. Hem adreçat aquest escrit 
que defineix de qui és la responsabilitat de l'obra, i adverteix que l'acció legal, de moment, ens 
la reservem d'emprendre.

SENYORA,

El p a ssa t 3 d ’ a b r i l ,  i  davant d e l r e s u l t a t  de l e s  e le c c io n s  m unici
p a ls  a C assà, fou  un d ia  de f e s t a  per a ls  membres de la  Junta D irec
t iv a  de 1 'A sso c ia c ió  de V e ïn s , que veiem o b r ir -s e  un fu tu r  de d ià le g  
i  ferma c o l„ la b o r a c ió  en tre  A juntam ent-A ssociació»

E speronats per aquesta  s e n sa c ió , e l  primer punt de co n ta c te  fou pre
cisam ent e l  primer tema que en cetà  l 'A s s o c ia c ió  desde la  seva  funda
c ió :  l'arran jam en t d e ls  c a r r e r s .

D ies abans de l e s  e le c c io n s  inspeccionàrem  alguns ca rrers a p a r t ir  
de l e s  q u eixes d e ls  v e ïn s  a fe c ta ts »  Observant l e s  d e f i c i è n c ie s ,  t r a s 
llad àrem , rep etim , tr a s lla d à r em , l e s  q u eixes d e ls  v e ïn s  a la  corpo
r a c ió  que, f in s  ara , crèiem  d ev ia  d efen sa r  e l s  in te r e s o s  d 'a q u ests  
v e ïn s :  l'A ju ntam en t.

I la  denúncia d 'a q u estes  d e f ic iè n c ie s  no ha tro b a t la  r e sp o s ta  ade
quada a l C o n s is to r i;  e l  nou C o n s is to r i , amb to t a  la  seva  rep resen 
t a c ió  d em ocràtica , es g ir a  d 'esquenes a l  poble i oon sid era  l ' e x p o s i 
c ió  d 'a q u e stes  qu eixes com a q ü e s t ió , no ja  de l 'A s s o c ia c ió  de V eïn s, 
s i  no de Ramon R abassedas, que com en t o t s  e l s  e s c r i t s ,  ha quedat 
m olt c la r ,  actuava nomós com a P resid en t de 1 ’e n t i t a t »

Donat que en r e la c ió  a aquest tema, l'A juntam ent no respon a l d ià le g  
amb l 'A s s o c ia c ió ,  n i cerca  r e s o lu c ió  rà p id a , n eta  i  e f e c t iv a  d e l 
problem a, deixem a c o n sc iè n c ia  de v o s tè  e l  s i  l 'e x e c u c ió  de le s  obres 
ós o no c o r r e c te , ja  que creiem  que e l  s e n t i t  comú ós s u f ic ie n t  per 
a reb a tre  l e s  a firm acion s de l'E n g in y er  M unicipal, no c a len t arrib ar  
a "E xpo8ición svracrita por un Técnico S u p erio r” , a menys en casos de 
r e so ld r e  a c c ió  l e g a l ,  que de moment ens reservem  d'empendre.

Esperem que, raós com a cassanenca que com a A lc a ld e , pugui veure amb 
to t a  la  seva tran sp a rèn c ia  la  v e r i t a t  de to t  e l  que l i  hem exposat 
f in s  ara , i  en ten gu i que e l  problema d e ls  ca rrers  no ós problema de 
l 'A s s o c ia c ió ,  s i  no problema d e l p o b le , i  per ta n t de l'A juntam ent.
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